

# BLANK

Smart Entertainment

2 Recent  
Photographs



Family Name:		إسم العائلة:
--------------	--	--------------

Name الاسم	Age العمر	Birth Date تاريخ الميلاد	Allergies (If any) or Diabetes? هل لديك أي نوع حساسية أو سكري؟	Blood type فصيلة الدم	Current School & Grade المدرسة والصف الحالي
1					
2					
3					
4					

Contact Details		معلومات المشترك	
Home Address عنوان المنزل		Tel. No.	
Mother's Name اسم الأم		Mobile	
		Email	
Father's Name اسم الأب		Mobile	
		Email	
In case of Emergency للتوارئ او وجود اي ملاحظات	Name الاسم	Mobile النقل	

Registration Fees رسوم التسجيل	<input type="checkbox"/> 1 week (KD120) أسبوع (120 د.ك.)	<input type="checkbox"/> 2 weeks (KD170) أسبوعين (170 د.ك.)	<input type="checkbox"/> 3 weeks (KD220) 3 أسابيع (220 د.ك.)	<input type="checkbox"/> 4 weeks (KD270) 4 أسابيع (270 د.ك.)
-----------------------------------	---	--	---	---

Enrollment Dates تواريخ الإشتراك	<input type="checkbox"/> 1st week الأسبوع الأول June 14- 18 9:00AM – 1:30PM	<input type="checkbox"/> 2nd weeks الأسبوع الثاني June 21 – 25 12:00 – 4:00PM	<input type="checkbox"/> 3rd weeks الأسبوع الثالث June 28 – July 2 12:00 – 4:00PM	<input type="checkbox"/> 4th weeks الأسبوع الرابع July 5 - 9 12:00 – 4:00PM
-------------------------------------	--	--	--	--

Payment Details	Receipt No:	<input type="checkbox"/> Cash <input type="checkbox"/> KNET	Amount:
-----------------	-------------	---	---------

نظام المخيم :	
<p><b>Camp Policy:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Camp hosts campers from 5 – 12 years</li> <li>• The camp is conducted from Sunday – Thursday</li> <li>• Camp timing 12:00 pm – 4:00 pm</li> <li>• Campers must wear the camp T- shirt and sport shoes all times</li> <li>• Campers must bring with them a nutritious lunch box <u>NO</u> peanut butter, nuts, chocolates or candy</li> <li>• If a camper is sick, please keep him / her home</li> <li>• It's our goal to assist the campers, we have a strict <u>NO</u> nanny policy</li> <li>• No refund will be made if the camper is dismissed for bad behavior</li> <li>• Additional camp T –shirt 3KD</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• نستقبل اعمار المشتركين من 5 إلى 12 سنة</li> <li>• مواعيد دوام المخيم من الأحد إلى الخميس</li> <li>• أوقات عمل المخيم من 12 ظهرا إلى 4 عصراً</li> <li>• يجب على المشتركين ارتداء تي سيرت المخيم وحذاء رياضي خلال أوقات المخيم</li> <li>• يجب إحضار حقيبة أكل تحتوي على اختارات صحية. غير مسموح بزبدة الفول السوداني، المكسرات، الشوكولاته أو الحلوى</li> <li>• يرجى إبقاء المشترك في المنزل إذا كان متوَعك</li> <li>• سياسة المخيم لا تسمح بتواجد المربيّات خلال أوقات المخيم</li> <li>• لن سمح باسترجاع المبلغ في حال إقصاء المشترك لسوء السلوك</li> <li>• لشراء تي شيرت إضافي 3دك</li> </ul>

طريقة الدفع:	
<p><b>Payment Policy:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Payment to be made in <b>FULL</b> upon registration</li> <li>- <b>NO REFUND</b> will be made once the registration is confirmed by issuing the receipt voucher.</li> <li>- <b>5% off</b> on brothers (third &amp; more) registration for 2 &amp; 3 weeks registration.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- يجب دفع قيمة الإشتراك كاملة عند التسجيل</li> <li>- لا يمكن إسترداد قيمة الإشتراك في حال تم إصدار إيصال الدفع</li> <li>- خصم 5% على اشتراك الأخوة (الثالث وما فوق) عند الإشتراك أكثر من أسبوع.</li> </ul>

تصريح بالمشاركة:	
<p>I, the undersigned, understand that no refund will be made once the registration is confirmed by issuing the receipt voucher. I have familiarized myself with and accepted the camp's program, code and ethics &amp; activities in which my child/children's will be participating in. I further recognize &amp; have instructed my child/children on the importance of knowing &amp; abiding by the camp rules, regulations &amp; procedures for the safety of camp participants. In the event of any injury or accident, I hereby release Treasure Hunt Summer Camp, camp directors, camp staff from all personal and/or public liability resulting from my child's/children's participation. I hereby agree that should my child damage/break/destroy any item, fixture or fittings, belonging to the venue premises that I should be responsible for and pay the damages. I hereby acknowledge that I have read Treasure Hunt Summer Camp terms &amp; conditions and my signature is an acceptance of the above mentioned clauses. I also give permission to Blank Camp to use campers' photos for future marketing materials.</p>	
<p>أنا الموقع أدناه، أقر بأنه لن يتم إسترداد مبلغ قيمة الإشتراك في المخيم بعد أن تمت الموافقة على التسجيل وذلك بعد إصدار إيصال استلام للمبلغ المدفوع. وأقر بأنني قد قمت بإبلاغ وتوجيه طفلي/أطفالي باحترام وفهم قواعد وشروط المخيم. وأقر بأنني قد قمت بالإطلاع على كافة أنشطة المخيم وقواعد وشروط مشاركة طفلي/أطفالي بها. وأقر بأنني على علم أنا وطفلي/ أطفالي بكافة الإجراءات الخاصة بالأمن والسلامة، وأتعهد بأنني أخلي كافة أطراف إدارة المخيم من أي مسؤولية كانت في حدوث أي حادثة قد يتعرض إليها طفلي/أطفالي جراء مشاركته بأنشطة المخيم، علماً بأنني أدرك بأن إدارة المخيم سوف تقوم بأخذ كامل الإحتياطات اللازمة لعدم تعرض أي من المشاركين لإصابة ما.</p> <p>أقر وأتعهد بأنه في حالة قيام طفلي/أطفالي (بكسر، عطب، أو تحطيم) أي من الأثاث، الأجهزة، أو المعدات الخاصة بالمخيم فيتوجب علي سداد قيمة ما تسبب/تسببوا فيه من أذى وتعتبر مسؤوليتي أنا تجاه إدارة المخيم. كما أقر وأعترف بأنني قد قرأت كافة الشروط والأحكام وتوقيعي هو إثبات وموافقة على ما جاء من بنود أعلاه. كما أعلم أن مخيم بلانك سيستخدم صور الأطفال في المستقبل لغرض التسويق.</p>	

Name	Date	Signature
الاسم	التاريخ	التوقيع